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Ziua cea mai lungă

paginile 6

Mii de locuitori ai Chitilei au venit pe 29 august la Ziua Orașului și au 
arătat din nou că știu să se distreze împreună.  A fost un eveniment special 
pentru chitileni, în care horele lui Enceanu și Lavric, premierea celor mai 
buni elevi din oraș, dansurile Andreei Bălan, hiturile lui Smiley și toate 
celelalte momente artistice au făcut din ziua orașului o petrecere reușită! 

Copiii din Chitila 
au început școala 
cu aceeași emoție. 
Cele patru școli 
din oraș i-au 
întâmpinat cu 
căldură, 
organizând într-un 
mod special 
festivitățile de 
deschidere ale 
noului an școlar

Chitila Summer Art a ajuns la a 
doua ediţie. O temă deosebită le-a 
dat posibilitatea celor 9 pictori 
participanţi, membri ai Uniunii 
Artiștilor Plastici, să creeze 
lucrări cu totul speciale, în cadrul 
superb al Parcului Dendrologic.

Adela Cristina Ștefan, Ioana 
Beatrice Oprea și Lucian 
Gherghe. Sunt elevii de 10 din 
Chitila! Află din ziar ce surpriză 
imensă le-a fost pregătită de 
Fundaţia Pro Chitila și primarul 
Emilian Oprea.

ARTĂ PERFORMANȚĂ
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Cum va arăta Chitila 
în 2020? Aflaţi de la 
primarul Emilian 
Oprea ce proiecte de 
modernizare sunt în 
plan, pentru anii 
următori. În 
rubrică, aflaţi și 
informaţii 
importante despre 
strategia  
Ministerului 
Dezvoltării pentru 
orașele mici. 
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Chitila se modernizează în permanenţă, iar viitorul sună şi mai bine pentru locuitorii micilor oraşe 
din jurul capitalei

Dragii meii,

Pentru numărul din 

această lună am ales să ieşim 

puţin din zona audienţelor, 

chiar dacă în continuare le 

acord aceeaşi atenţie, şi să 

vă informez despre un 

subiect pe care îl consider de 

importanţămaximă pentru 

oraş şi pentru 

dumneavoastră. Pe 18 

august, am participat la o 

întâlnire la Ministerul 

Dezvoltării din partea 

Asociaţiei Primarilor de 

Oraş, tema discuţiei fiind 

proiectele bazate pe fonduri 

europene pentru oraşele 

mici în perioada 2015-2020. 

Alături de mine au mai fost 

primarii din Amara, Horezu 

şi Slatina, iar din partea 

ministerului au fost prezenţi 

doamna ministru Sevil 

Shhaideh şi domnul Gabriel 

Friptu, director al Autorităţii 

de Management şi al 

Programului Operaţional 

Regional. Întâlnirea a durat 

peste patru ore, iar la finalul 

ei cred că am reuşit să 

schiţăm împreună paşii care 

trebuie făcuţi în următorii 6 

ani pentru dezvoltare. 

Pentru Chitila, am pus în 

discuţie şi o altă problemă 

de care ne lovim în ultimii 

ani. Principala problemă în 

finaţarea proiectelor din 

oraşul nostru este aceea că, 

fiind înglobaţi în Regiunea 

Bucureşti – Ilfov, ca oraş 

mic, putem accesa foarte 

greu fondurile europene 

destinate doar pentru 

dezvoltarea localităţilor 

mici. Doamna ministru 

Shhaideh şi domnul director 

Friptu m-au asigurat că vor 

căuta soluţiile pentru ca atât 

Chitila, cât şi celelalte oraşe 

din Ilfov să poată accesa şi 

finanţările proiectelor 

destinate oraşelor mici. Să 

avem practic posibilitatea de 

a avea acces la toate 

programele de dezvoltare. 

Este o mare oportunitate 

pentru dezvoltarea Chitilei, 

pentru ca oraşul nostru să 

continue tot ce a realizat 

până acum ca proiecte de 

infrastructură şi nu numai. 

Și vă asigur că mă voi lupta 

În septembrie încep lucrările de reabilitare 

termică la cele 4 blocuri de pe Șos. Banatului. Pe 

lângă aceste blocuri, urmează reabilitarea a încă 

30 de ansambluri de locuinţe. Lucrările sunt 

finanţate din fonduri europene. Depunerea 

proiectelor a fost făcută, iar ministerul va da un 

răspuns în 3 luni. La începutul lui 2016 va fi 

licitaţia, iar lucrările vor începe în primăvară.

pentru a beneficia de tot ce 

înseamnă proiecte 

finanţate cu fonduri 

europene. Am abordat 

împreună cu colegii mei şi 

proiectele care vor schimba 

în bine tot ce înseamnă 

oraşemici în România. Aş 

aminti aici proiectul de 

eficienţă energetică prin 

care şi Chitila se va 

schimba mult din acest 

punct de vedere. Am 

început deja cu reabilitarea 

termică a blocurilor şi vom 

continua cu iluminatul 

public pe bază de led, 

alimentarea instituţiilor 

publice cu pompe de 

căldură, amplasarea tot la 

instituţile publice, acolo 

unde clădirile permit, a 

panourilor solare. Mi s-a 

părut foarte important să 

vă comunic despre toate 

cele de mai sus, deoarece 

pe baza lor Chitila va arăta 

cu totul altfel în 2020. 

Închei aici, invitîndu-vă să-

mi srieţi la adresa de e-mail 

primar@primariachitila.ro 

sau să vă înscrieţi la 

audienţele din fiecare zo de 

marţi. 

Cu drag,

Emilian Oprea

Întâlnire cu primarul tău

Încă 30 de blocuri reabilitate termic

Atenţie, crescători de 
animale domestice!

Consiliul Local a aprobat ”Regulamentul 

privind creșterea și deţinerea animalelor 

domestice și a păsărilor”. De acum înainte, 

proprietarii de câini și pisici din blocuri trebuie să 

ceară acordul tuturor locatarilor pentru a le 

crește, cîinii vor fi purtaţi obligatoriu în lesă pe 

domeniul public, este interzisă creșterea câinilor 

de luptă în Chitila, creșterea animalelor de talie 

mare și a păsărilor de curte este permisă în 

Rudeni, adăposturile pentru animale și păsări 

trebuie să fie la cel puţin 10 metri de cea mai 

apropiată locuinţă. Sancțiunile pentru încălcarea 

noilor reguli vor fi între 100 și 2500 de lei.

Chitila a participat activ la săptămâna 

europeană a sportului, acțiune desfășurată pe 

întregul continet sub sloganul ”Be active”. 

Sub coordonarea Fundației Pro Chitila, zeci 

de tineri din localitate s-au implicat în 

activitățile sportive desfășurate între 7 și 13 

septembrie. În prima zi a avut loc festivitatea 

de deschidere, marți a fost demonstrația 

copiilor de la Clubul de Karate Chitila, sensei 

Magdalena și Dan Tamași, miercuri copiii s-

au întrecut la fotbal, joi a urmat concursul de 

orientare în pădure, vineri cel de îndemânare 

cu bicicleta, iar ultimele zile ale acțiunii,  

sâmbată și duminică, au fost dedicate orelor 

de fitness și de aerobic.

Săptămâna europeană 
a sportului

Buletin de știri Chitila



Vesti bune pentru locuitorii din Cartierul 2 Tineri! Lucrările pentru implementarea rețelei de energie 
electrică vor începe în această lună, iar în octombrie vor demara și cele pentru apă, canalizare 
menajeră și pluvială

Duminică, 6 septembrie, a fost 

ziua în care biserica din Rudeni 

”Sfinții 40 de mucenici” a fost 

sfințită prin târnosire. Preotul 

paroh Stoica Valentin ne-a explicat 

ce înseamnă acest eveniment 

deosebit: ”În primul rând această 

sfințire prin târnosire nu s-a mai 

făcut din 1872. De aceea, 

evenimentul de duminică a avut o 

încărcătură sufletească aparte. 

Biserica din cartierul Rudeni a fost 

renovată grație Primăriei, 

Consiliului Local și donațiilor 

enoriașilor și a primit astfel 

sfințirea în haine noi. Târnosirea 

este o binecuvântare, o legătură 

între Dumnezeu și om!” Slujba a 

fost oficiată de Preasfințitul Varlam 

Ploieșteanul, episcop vicar 

patriarhal, iar la evenimentul au 

mai luat parte Protoereul Romică 

Macovei, Părintele Ciprian Panțîru 

de la Biserica Chitila 1, Părintele 

Doru Dumitrache de la Biserica 

Chitila 2 și preotul paroh Stoica. 

Oficialitățile locale au fost 

reprezentate de primarul Emilian 

Oprea și de viceprimarul Costel 

Andrei. 

Preotul Stoica a fost ridicat la 

rang de iconar stavrofor, primind 

din partea Preasfințitului Varlam 

dreptul de a purta brâu roșu, cruce 

pectorală și bedelniță (rombul 

purtat peste hainele preoțești).

Energie electrică și apă 
în Cartierul 2 Tineri 

Sfințirea prin târnosire a Bisericii 
”Sfinții 40 de mucenici”

Cartierul 2 Tineri este cel 

mai nou cartier al Chitilei. 

Primăria și Consiliul Local 

au oferit tinerilor care nu au 

mai avut nicio locuință și 

care sunt originari din 

Chitila loturi de pământ pe 

care să își ridice case. Peste 

120 de familii vor beneficia, 

în această toamnă, de tot 

confortul unui cartier 

modern, inclusiv de 

branșarea la sistemul de 

energie electrică și la cel de 

apă și de canalizare. 

Proiectul Tehnic de 

electrificare a zonei a primit 

în această săptămână avizul 

Enel, aviz fără de care nu 

putea fi început. Astfel, în a 

doua jumătate a lunii 

septembrie vor începe 

lucrările propriu zise, 

acestea urmând să dureze 

maxim 4 luni de zile.  

Străzile care vor beneficia 

de acest serviciu vor fi: 

Pinului, Fagului, Gutuiului, 

Ficusului, Islaz, Troiței și 

Libertății. Valoarea întregii 

lucrări se ridică la suma de 

636.654 de lei, iar firma 

care o executa este Total 

Strada SRL. Primăria face 

toate demersurile pentru ca 

și lucrările pentru sistemul 

de apă, canalizare menajeră 

și pluvială și cel de asfaltare 

finală a drumurilor din 

Cartierul 2 Tineri să înceapă 

cât mai curând. Întreaga 

documentație a fost 

finalizată, iar licitația de 

atribuire a lucrărilor va avea 

loc la finalul acestei luni.

SĂRBĂTOARE

Orașul se dezvoltă!



“Să mâncăm sănătos!” 
Cristi Pasiuc a dezvoltat în Chitla o microfermă de legume și de creștere a păsărilor, prin care 
asigură o alimentație sănătoasă întregii familii și prietenilor

Ziua Orașului a programat, pe lângă 

manifestările de la stadion, și competiția 

de fotbal a chitilenilor. Desfășurată la 

baza sportivă din Cartierul Regina Maria, 

Cupa Chitilei la fotbal a fost disputată 

între 3 echipe: FC Cartier, FC Grosu și 

Juniorii. 
S-a jucat în sistemul fiecare echipă cu 

fiecare echipă, meciurile având două 

reprize a câte 20 de minute, iar în 

alcătuirea fiecărei formații intrând un 

portar și 5 jucători de câmp. Iată 

rezultatele înregistrate:

FC Cartier – FC Grosu 9-5 (4-1)
FC Grosu – Juniorii 8-2 (2-2)
FC Cartier – Juniorii 10 – 1 (9-0)
În urma acestor rezultate, clasamentul a 

arătat astfel (în dreptul fiecărei echipe sunt 

numărul de meciuri, victoriile, egalurile, 

înfrângerile, golaverajul și punctele):
1. FC Cartier: 2 / 2 / 0 / 0 / 19 – 6 / 6 p.
2. FC Grosu: 2 / 1 / 0 / 1 / 13 – 11 / 3 p.
3. Juniorii: 2 / 0 / 0 / 2 / 3 – 18 / 0 p.
La finalul competiției, toți participanții 

au fost premiați de primarul Emilian Oprea 

cu cupe, diplome și tricouri.

bălegar. Prefer să pierdem 

mult din legume numai să 

nu le stropim cu chimicale. 

Ce rămâne are însă un gust 

dumnezeiesc. Iar păsările 

au spațiu suficient să se 

miște în voie, sunt hrănite 

și ele foarte sănătos, astfel 

că gustul cărnii este cu totul 

altul față de hipermarket!”

Vine firesc și întrebarea 

când se va transforma 

microferma într-o afacere 

profitabilă. ”Nu știu și nu 

mă gândesc. Poate va veni 

și momentul ăsta, dar la ce 

evaziune fiscală este în 

domeniul legumelor și 

cărnii, este greu să te impui 

ca producător român în 

fața produselor aduse din 

import. Sunt fericit că 

ferma are succes, adică 

asigură o alimentație foarte 

sănătoasă familiei și 

prietenilor”.

Cristi Pasiuc acoperă 

cheltuielile și prin cele două 

firme de construcții pe care 

le are. Înainte de Revoluție 

a lucrat la fosta bază CFR, 

iar apoi în Ministerul 

Transporturilor. Din 2000 

s-a dedicat afacerilor, iar 

acum microferma este 

realizarea la care ține 

enorm. ”De fiecare dată 

când vin aici la fermă, uit 

de toate. Este cel mai bun 

exercițiu de a te relaxa, de a 

te încărca pozitiv în fiecare 

zi. Și asta pentru că, față de 

oameni, planta nu te înjură 

niciodată!”

Cristi Pasiuc, încă unul 

dintre chitilenii cu povești 

de succes. Cei care vor să 

afle secretele grădinăritului 

sau să încerce produsele 

fermei îl pot suna la      

0741 283 838.

Cristi Pasiuc a dezvoltat 

în Chitla o microfermă de 

legume și de creștere a 

păsărilor, prin care asigură 

o alimentație sănătoasă 

întregii familii și prietenilor. 

I-am făcut o vizitaîă, intr-o 

zi frumoasă de final de vară, 

curioși să îi aflăm povestea.   

Are 49 de ani, este 

născut în Chitila și vorbește 

cu pasiune de tot ce 

înseamnă roșii, castraveți, 

ardei, găini, bibilici, 

curcani. Cristi Pasiuc a 

reușit să facă o microfermă 

cu produse de calitate, cum 

găseam în trecut prin 

grădinile bunicilor...sau 

"bio", ca să revenim în 

prezent.

”Totul a început acum 7 

ani, când un prieten mă tot 

bătea la cap să-i fac o vizită 

la casa și terenul pe care le 

avea într-o zonă de lângă 

București, zonă foarte 

cunoscută pentru 

grădinărit. Am mers în cele 

din urmă și acolo am văzut 

pentru prima oară cam ce 

înseamnă agricultura. 

Atunci m-am decis ca, în 

timp, să am și eu propria 

mea microfermă”, 

povestește Cristi.

A început să se 

documenteze, mai ales ca își 

dorea să schimbe 

alimentația familiei. ”Aflam 

zilnic ce înseamnă tratarea 

legumelor cu îngrășăminte, 

îndoparea păsărilor cu 

hormoni și medicamente și 

mi-am dat seama că toți 

mâncam prost. Atunci am 

decis ca jumătate din 

gazonul de acasă să-l întorc 

și să pun legume. Iar la 

prima recoltă am fost super 

multumit. După aceea ideea 

fermei a venit de la sine”. 

A descoperit singur cele 

mai bune soiuri pentru gust, 

iar de ceva timp produce 

răsaduri care sunt apreciate 

de cei care au început să se 

aprovizioneze de la el. 

Microferma, așa cum arată 

acum, a fost realizată anul 

trecut. În prezent, se întinde 

pe mai multe sute de metri 

pătrați. Roșii, castraveți, 

ardei, găini, cocoși, curcani, 

rațe, gâște, bibilici, curtea e 

plină! 

”Nu pot să spun că tot 

ce producem este bio. Aici 

intervin multe. De la aer 

care e cam poluat din cauza 

Bucureștiului până la alte 

elemente care afectează fără 

să vrei plantele și animalele. 

Dar tot ce facem noi este 

super-curat, fără pic de 

chimicale, medicamente, 

pesticide sau alte otrăvuri. 

Terenul este îngrijit doar cu 

FC Cartier a câștigat Cupa Chitilei la fotbal
COMPETIȚIE

Povești de succes



- Doamna Irina 

Margareta Nistor, ați 

fost președintele 

juriului la a cincea 

ediție a Chitila Film 

Fest. Cum vi s-au părut 

filmele înscrise în 

acest an?

- O parte dintre ele le 

știam deja, iar pe cealaltă 

parte, ca în fiecare an, m-

am bucurat să le descopăr 

la Chitila Film Fest și 

eventual să le preiau și în 

alte selecții. Documentarul 

Brudina al lui Dragoș 

Hanciu e demn de cele mai 

importante festivaluri.

- Cum vi s-a părut 

ediția din acest an a 

Chitila Film Fest din 

punct de vedere al 

organizării?

- Organizarea este de 

fiecare dată impecabilă, 

pornind de la faptul că 

vine să te ia o mașină 

extrem de elegantă, cu un 

expert în ale volanului, 

care nu întârzie niciodată 

și pe drum știe să facă și o 

conversație agreabilă. Pe 

parcurs ne întâlnim deja o 

parte din juriu, avem timp 

să schimbăm impresii din 

anul precedent și să ne 

bucurăm de revedere. În 

plus, juriul e întocmit cu 

pricepere: Cornel 

Mihalache e un realizator 

de documentare 

remarcabil, Dorian Boguță 

e regizor și actor, mereu 

curios să descopere ce au 

făcut colegii de breaslă, și 

să nu se lase mai prejos, 

iar cineastul Cătălin 

Apostol și-a văzut și 

proiectat filmul său de 

lung metraj: „Umilința”, 

deci a cumulat funcții:)) 

- Dintre premianți 

cine credeți că va face 

carieră la nivel de top?

- Tudor Botezatu cu 

„Profesioniștii” are toate 

șansele să facă o carieră de 

top în ale comediei, iar 

Emanuel Pârvu în egală 

măsură poate fi un actor și 

un regizor de frunte.

- Cum vi s-a părut 

atmosfera?

- Atmosfera a fost una 

plină de poftă de film nu 

numai în… clubul juraților, 

ci și în rândul publicului, 

care de data asta a stat pe 

baloturi de fân, atât de 

îmbătător parfumate, 

acoperite cu pături cât să 

nu fie prea înțepătoare. Pe 

malul lacului, sub stele, cu 

hamsii și bere aproape că 

te simțeai ca la Mare sau 

măcar ca la Techirghiol.

 - Această ediție a 

Chitila Film Fest a fost 

organizată în memoria 

regretatului Eusebiu 

Ștefănescu. Puteți să 

ne spuneți o amintire 

trăită în preajma sa?

- Am fost în mai multe 

jurii împreună cu Eusebiu 

Ștefănescu și părea în 

egală măsură preocupat de 

cinema, teatru și 

profesorat. Îmi amintesc 

că odată n-a renunțat să 

vadă filme nici măcar 

atunci când era cu piciorul 

în ghips și era destul de 

complicat să meargă la 

niște proiecții tot în aer 

liber.

- Cum ați descrie în 

trei cuvinte Chitila 

Film Fest?

- Văratic, vesel, de 

viitor.

- Ați fost la zeci de 

festivaluri de film. Cu 

care se aseamănă cel 

mai mult Chitila Film 

Fest?

- E unul original în sine, 

pentru că îmbină filmele 

de succes de altădată cu 

cele foarte recente și are și 

un concert ultra-așteptat 

precum cel al Narcisei 

Suciu, din acest an, venită 

de peste mări și țări de 

dragul Chitilei. În plus, 

totul poate fi urmărit pe 

un ecran uriaș cu leduri, 

de invidiat. Și e și muzică 

de gen ilustrată cu clipuri 

adecvate, cât să nu se 

plictisească lumea până 

începe proiecția.

- Ce credeți că îi 

lipsește festivalului?

- Un cinematograf, în 

caz că plouă. 

- Cum vi pare orașul 

Chitila?

- Neașteptat de 

modern, curat, original, de 

la dulciurile de casă până 

la spectatorii plini de 

entuziasm și de toate 

vârstele, (inclusiv sugari 

cuminți), fericiți datorită 

acestui eveniment de final 

de vacanță. Și încă ceva, 

gara voastră a fost loc de 

filmare în „E pericoloso 

sporgersi” a lui Nae 

Caranfil, deci poate deveni 

obiectiv turistic în curând, 

conform unui proiect 

european în acest sens .

-  Cum vedeți orașul 

și festivalul peste 10 

ani?

- Probabil că va dura o 

săptămână, se vor proiecta 

și filme în 3D, deja o să 

aveți măcar un locuitor 

ajuns printre primii pe un 

generic de titlu premiat , 

undeva pe continentul 

nostru sau peste Ocean, 

(pentru că boala asta se 

ia), iar festivalul va fi în 

continuare ocrotit de 

Fundația Prețuiește Clipa, 

care va dărui un trofeu în 

formă de clepsidră, 

înmânat de același domn 

primar, secondat de vice-

primar, sub o cascadă de 

artificii de la Pro-Chitila!

”Chitila Film Fest:”Chitila Film Fest:
vesel și de viitor!”vesel și de viitor!”
”Chitila Film Fest:
vesel și de viitor!”

Președintele juriului, Irina Margareta Nistor, a vorbit despre tot ce a însemnat ediția a cincea a 
festivalului de film din orașul nostru

Interviu



La mulți ani, Chitila!
Peste 3.000 de chitileni și-au sărbătorit orașul pe 29 august. Smiley, Andreea Bălan, Laura Lavric, 
Constantin Enceanu și mulți alții au încântat publicul pânã dupã miezul nopții 

Început la ora 16.00, 

spectacolul de pe stadion a 

oferit muzicã pentru toate 

gusturile, dar și momente 

speciale, care i-au emoționat 

pe cei prezenți. Letiția Boroi 

a deschis marea sărbătoarea 

a Chitilei. Talentata 

cântăreață de muzică 

populară a fermecat prin 

ținută și repertoriu. Născută 

în Chitila, Letiția este deja 

una dintre cele mai 

cunoscute voci de muzică 

populară ale momentului.   

Constantin Enceanu 

(foto 4), îndrãgitul artist de 

muzicã popularã, a dat 

startul primelor hore. 

Spațiul din fața scenei a 

început să se umple si lumea 

s-a pus pe dans. Laura Lavric 

(foto 3) a menținut 

atmosfera la aceleași cote și, 

pe lângă melodiile 

modovenești, foarte 

apreciate de public, a fost 

aplaudată și pentru glumele 

savuroase. Ritmul s-a 

schimbat apoi, când pe scenă 

a urcat frumoasa chitileancă 

Anca Buzatu (foto 6), care 

i-a invitat și ea la dans pe 

spectatori.

A urmat poate cel mai 

emoționant moment al serii: 

Adela Ștefan, Beatrice Oprea 

și Lucian Gherghe au fost 

premiați de primarul 

Emilian Oprea pentru 

mediile de 10 cu care au 

terminat clasa a 8-a.  Cei trei 

nu au știut nimic despre 

moment, astfel că surpriza a 

fost totală. Au urmat 

demostrațiile de talent ale 

copiilor Chitilei. Micii 

karateka de la CS Chitila au 

avut o demonstrație 

perfectă, un flash-mob de 

karate în care fiecare 

mișcare și procedeu au fost 

perfect sincronizate. Cei trei 

frați Sava (foto 5) au reușit 

ca și anul trecut un moment 

deosebit, cu un recital de 

melodii populare la vioară.

La intrarea pe scenă a 

Andreei Bălan (foto 2) erau 

deja peste 3.000 de 

spectatori în tribune și pe 

teren. Poate cea mai 

spectaculoasă artistă din 

show-biz, Andreea a dublat 

fiecare melodie cu momente 

de dans, hipnotizându-i pe 

chitileni cu talentul său. 

Momentul culminant al serii 

a fost recitalul lui Smiley 

(foto 1). La salutul vedetei, 

”Bună seara, Chitila!” 

publicul a răspuns intr-un 

glas. Tot stadionul a vibrat 

pe ritmurile pieselor 

”Oarecare”, ”Acasă”, ”Plec pe 

Marte”. La final, artistul a 

caracterizat toată atmosfera 

printr-un singur cuvânt: 

”Fabulos!” Artificiile au 

colorat apoi cerul și au 

marcat finalul unui spectacol 

reușit. La mulți ani, Chitila! 

Ce frumoasă e Chitila, în culorile artiștilor
CHITILA SUMMER ART

Chitila Summer Art a 

reușit și la a doua ediție să 

aducă în fața chitilenilor 9 

dintre cei mai talentați 

pictori ai Uniunii Artiștilor 

Plastici: Ileana Ștefănescu, 

Gheorghe Coman, Adrian 

Dică, Emilia Marinescu 

(coordonator), Mariana 

Gabăr, Marinela 

Dumitrescu, Andreea Ilea, 

Dragoș Bojin și Claudia Ion.

În piesajul superb din 

Parcul Dendrologic, aceștia 

au realizat lucrări doar în 

alb și negru pe baza unei 

teme mai mult decât 

generoase: ”Figuri ale 

culturii românești!”

Portretele lui Eminescu, 

Caragiale, Brâncuși și ai 

altor titani ai culturii 

românești au transformat 

Chitila Summer Art într-un 

adevărat regal al picturii. 

După realizarea lucrărilor 

pe tema dată, pictorii au 

putut crea și o pânză pe o 

temă la alegere.

Tabăra de pictură s-a 

încheiat printr-un vernisaj, 

în cadrul căruia artiștii au 

fost premiați de primarul 

Emilian Oprea. Artiștii 

promit să revină la Chitila 

Summer Art și anul viitor.
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Ce frumoasă e Chitila!



Peste o mie de copii au pășit emoționați pe porțile celor 4 școli din Chitila. La festivitatea de la Școala 
Mare a participat, alături de primarul Emilian Oprea, și președintele CJ Ilfov, Marian Petrache

Se uitau unul la celălalt și 

nu le venea să creadă. ”Ce să 

căutam noi lângă scenă?” 

Uimiți și emoționați, Adela 

Cristina Ștefan, Ioana 

Beatrice Oprea și Lucian 

Gherghe au mers în spatele 

scenei la solicitarea 

organizatorilor de la Ziua 

Chitilei . Nimeni nu le 

spusese nimic despre marea 

supriză.

Toți au terminat clasa a 

8-a cu media 10, iar 

reprezentanții Fundației Pro 

Chitila și primarul Emilian 

Oprea s-au gândit să-i 

premieze cu ocazia zilei 

orașului în fața a mii de 

oameni. Iar ca momentul să 

le rămână copiilor ca una 

din cele mai dragi amintiri, 

totul s-a realizat în mare 

taină. Abia când au fost 

invitați pe scenă de 

prezentatoarea Andreea 

Remețean, cei trei și-au dat 

seama ce se întâmplă. 

Au urcat timid în 

aplauzele miilor de 

spectatori și au trăit mai 

multe minute magice. 

Primarul Emilian Oprea le-a 

mulțumit pentru rezultatele 

excelente și i-a asigurat că, 

tot timpul, comunitatea 

locală va fi alături de ei și le 

va prețui munca. A înmânat 

fiecăruia diploma de 

cetățean onorific al Chitilei 

și le-a dăruit, din partea 

Fundației Pro Chitila, 

cadouri de peste 9.000 de 

lei. 

Răvășiți de emoții, Adela, 

Beatrice și Luci s-au adresat 

apoi publicului și domnului 

primar, mulțumind pentru 

tot. Au coborât de pe scenă 

la fel de timid și au început 

să țopăie de fericire.

Adela a dat prima 

declarație de presă, 

vorbind în numele tuturor. 

”După opt ani petrecuți în 

școală, în care am trecut 

prin toate stările posibile - 

fericire, tristețe, emoție, 

frică -, am constatat că am 

rămas numai cu 

momentele frumoase și 

deja ne este dor de ele. 

Mai concret, școala nu mai 

era o simplă instituție, ci 

un mod de viață care, 

inevitabil, avea suișuri și 

coborâșuri!”

Adela Ștefan, Beatrice 

Oprea și Lucian Gherghe. 

Trei copii frumoși ai 

Chitileii, trei copii de 

media 10!

Ziarul copiilor

Elevi de media 10

Prima zi de școală
Prima zi de școală te 

cucerește an de an cu 

atmosfera sa unică. 

Glasurile copiilor acoperă 

totul, buchetele de flori îți 

fură privirea, iar emoțiile 

părinților și ale profesorilor 

sunt neprețuite. Și pe 14 

septembrie, copiii din 

Chitila au umplut cu larma 

lor binefăcătoare cele 4 

școli din oraș.

Primele festivități de 

deschidere ale anului școlar 

au fost la Școala din Rudeni 

și la Școala “Ion Olteanu”. 

La Rudeni, au fost prezenți 

doamna director general 

Ștefania Duminică, 

viceprimarul Costel Andrei 

și preotul Valentin Stoica 

(foto 2). Doamna 

Duminică și viceprimarul 

Andrei au ținut scurte 

discursuri prin care le-au 

urat copiilor un bun venit 

călduros și i-au îndemnat și 

pe ei, și pe părinți să acorde 

educației importanța pe 

care aceasta trebuie să o 

aibă, cu adevărat, în zilele 

noastre. 

La Școala ”Ion Olteanu”, 

preoții Ciprian Panțîru, 

Ionuț Șerban și Ioan 

Constanda au ținut o slujbă 

specială, ca și preotul 

Stoica în Rudeni, iar apoi 

le-au vorbit copiilor despre 

semnificația primei zile de 

școală.

Din Rudeni, doamna 

Duminică a făcut un 

adevărat tur de forță în mai 

puțin de o oră. Le-a vorbit 

mai întîi copiilor și 

părinților de la grădinița 

Eleonora Iliescu, iar apoi 

celor de la școala cu același 

nume (foto 3), pentru ca 

la final să participe la 

festivitatea specială de la 

Școala Mare. Aici, alături 

de primarul Emil Oprea, 

invitat de onoare a fost 

președintele CJ Ilfov, 

Marian Petrache (foto 1).   

“Mă bucur să văd în 

Chitila atâția copii frumoși. 

Vreau să vă rog să apreciați 

tot ce se face pentru voi, să 

apreciați că aveți o copilărie 

fericită. Uitându-mă în alte 

zone, și mă refer mai ales la 

criza refugiaților, îmi dau 

seama cât de important 

este pentru un copil să aibă 

acces la educație, la o viață 

normală! Bucurați-vă cum 

se cuvine pentru tot ce 

aveți”, a spus Petrache.

La rândul său, primarul 

Emilian Oprea le-a promis 

copiilor o toamnă cu totul 

deosebită. ”Ați avut o vară 

plină cu multe evenimente 

și vă promit o toamnă la fel 

de frumoasă! Vă așteaptă o 

mulțime de surprize! Spor 

la învățătură!” Doamna 

Duminică a sunat apoi 

clopoțelul, iar copiii s-au 

îndreptat spre clase. Noul 

an școlar putea începe!

1

2

3



FOTOGRAFII SI FILMARI NUNTI, 
BOTEZURI, EVENIMENTE.

Calitate si profesionalism!
www.profesional-foto.ro
0722888070, 0748683853

http://www.profesional-foto.ro
http://www.profesional-foto.ro

